



聖母無玷聖心校友會

Immaculate Heart of Mary Alumni Association

Donation Form 捐款表格

We hope that you will consider making a donation to IHMA as an expression of support to your *alma mater*.

我們希望你考慮捐獻予聖母無玷聖心校友會，以表示你對於母校的支持。

Please download this form to effect your action. For enquiries, please e-mail

info@ihma.org.hk

只要你下載捐獻表格，即可以表示你的心意。查詢請發電郵 info@ihma.org.hk。

* * *

I. *Your gift:* 你的心意:

IHMA organizes a variety of activities for our alumni every year. IHMA also subsidizes the schools for the renewal of school facilities, awarding students or whenever they are in need. Therefore, your donation is very important to build a better learning environment for the alma mater.

聖母無玷聖心校友會每年為校友們舉辦多種活動。校友會還會資助學校更新校園設備、獎勵學生或是在母校有需要時提供資助。所以，您的捐獻對於為母校建造一個更良好的學習環境而言是十分重要的。

Let's show your support by filling in the information below !

您可以透過填妥下方的資料以示您對母校的支持!

1. Donation Amount 捐款金額:
2. Donation receipt required ? 需要發捐款收據?
 Yes 需要 No 不需要



聖母無玷聖心校友會

Immaculate Heart of Mary Alumni Association

II. *Your name and contact* 姓名及聯絡方法:

3. Name 姓名: *(English)*
(*Chinese* 中文)
4. Year of Graduation 畢業年份:
5. Form of Graduation 畢年年級:
6. Tel 電話:
7. Email 電子郵件 :
8. Address for sending the donation receipt 捐款收據郵寄地址:
(*English*)
.....

III. *Payment method* 付款方法:

By cheque, made payable to “Immaculate Heart of Mary Alumni Association” 支票捐款，抬頭請填「聖母無玷聖心書院校友會」

(*Payment by cheque should be mailed to* 支票請郵寄至: Immaculate Heart of Mary College, 4 Jat Min Chuen Street, Shatin, N.T., Hong Kong 香港新界沙田乙明村街四號聖母無玷聖心書院)